
Oświadczenie złożone 
przez senatora Józefa Bergiera 
na 25. posiedzeniu Senatu 
w dniu 15 stycznia 2009 r. 

Oświadczenie skierowane do minister nauki i szkolnictwa wyższego Barbary Kudryckiej 

Szanowna Pani Minister! 

Uprzejmie informuję, że Wyższa Szkoła Humanistyczno-Ekonomiczna w Łodzi kształci 
studentów w kilkudziesięciu miejscowościach Polski, co wywołuje liczne pytania od studentów, 
rodziców i lokalnych samorządów. Tego typu pytania napływają także do mojego biura 
senatorskiego w chełmskim okręgu wyborczym i dotyczą funkcjonowania tej uczelni w Chełmie 
i Międzyrzecu Podlaskim. 

Uprzejmie proszę panią minister o informację dotyczącą możliwości kształcenia studentów 
Wyższej Szkoły Humanistyczno-Ekonomicznej w Łodzi w miejscowościach Chełm i Międzyrzec 
Podlaski. 

Z poważaniem 
Józef Bergier 
 


